



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. 1/2023

Dato: 9.1.2023 Klokken: 20:00 – 22:25

Til stede: Anneli Kjeserud, Benedicte Jonsebråten, Therese Alvestad, Maylinn Luu, Vibeke Pettersen, Elin Tengs og Marita Thoresen

Forfall:

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
1/23	Regionmesterskap Region vest: Luster Region sør: Arendal Region nord: Tromsø Region midt: Romsdal Region øst: Fredrikstad Sende ut mailer til alle: Anneli Bestille halebånd til rosetter: Anneli Lage diplom: Anneli			
2/23	Årsmøte Booke lokaler: Marita sjekker hotell, Elin sjekker Sentralen Bestille HP rosetter: Maylinn Bestilt kobbelt: Anneli Skrive årsberetning: Anneli Sende ut alt innen 18.2.23.			
3/23	NoM 2023 Bestille hotell for alle via NRL: Nei Landslag må bestille direkte til hotellet.			
4/23	Landslagets ærespris NRL overtar denne.			
5/23	Oppdateringer hjemmeside - Æresmedlemmer			

	<ul style="list-style-type: none"> - NM tidligere år - Instruktører som er nylig godkjent: Benedicte - NM 2023: Anneli - Instruktørliste og dommerliste er dobbelt, derfor kan noe bli feil. Begge sider er svært nyttige og det tas derfor ingen avgjørelse nå på at det er en side som slettes. 			
6/23	<p>Regelverk</p> <p>Konkurrere på tvers av land Må gå gjennom regelverk Sverige, Finland og Danmark, og finne tilsvarende klasser med Norge.</p> <p>NRL: Styret i NRL vurderer å ikke ha rette kompetansen til denne gjennomgangen. Sjekker derfor ut om Solveig Zetterstrøm kan gå gjennom dette på vegne av NRL.</p>			
7/23	<p>NM 2023</p> <ul style="list-style-type: none"> - Gjennomgang mailkorrespondanse med Drammen. - Avtale samarbeidsmøte med Drammen. - Sponsor - Dommergaver: T-skjorter finale - Takkegave til arrangørklubb - Oppdatere NM instruks: Therese - Bestille rosetter - Forhåndskvalifiksjema: Benedicte 			
8/23	<p>RVG</p> <p>RVG får takkegave for arbeidet med nytt regelverk. Gavekort på kr. 1500,-.</p>			
9/23	<p>Godkjente instruktører</p> <p>Maria Kjetsaa, Vestby Camilla Bure Karlsen, Porsgrunn Mette Myhre, Hadeland</p>			

Neste styremøte blir 9.2.2023 kl 20. Anneli kaller inn.



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. 4/2023

Dato: 14.03.23 Klokken: 20:00 – 21:00

Til stede: Benedicte Jonsebråten, Vibeke Pettersen, Elin Tengs. Tom Bremnes og Marita Thoresen, Therese M. Alvestad

Forfall: Maylinn Luu

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
4/23	Konstituering av styret. Forslag: Leder: Benedicte Jonsebråten Nestleder: Vibeke Pettersen Sekretær: Therese Alvestad Kasserer: Elin Tengs Styremedlem: Tom Bremnes Styremedlem: Maylinn Luu Varamedlem: Marita Thoresen			14.03.23
5/23	Fordeling av oppgaver Tom oppdaterer handoff og passord. Benedicte får tilgang til mailen hos tidligere leder. Arbeidsgruppa for NM: Vibeke, Therese og Benedicte, Tom Arbeidsgruppa for Nordisk; Therese, Benedicte Godkjenning av instruktører: Maylinn Luu Oppdatere styresammensetning til NKK og Brønnøysundregisteret og ordne i tilganger: Elin Tengs		24.03.23	
6/23	E-postadresser NRL, trenger vi alle? Tom skaffer oversikt over disse.		Neste styremøte	
7/23	Oppdateringskurs for instruktører. Solveig Zetterstrøm inviteres innen kl. 21.00. Vi går for det skisserte opplegget med webinar basert på online-kurs, med kostnad på [redacted] Egenandel på 400kr, samt krav om kjøp av online-kurs. Spørre Solveig om kode til webinar for styret mhp. Kvalitetssikring.			14.03.23

	<p>Eventuelt Sjette instruktørliste opp mot medlemslisten, lage oversikt over instruktører som ikke er medlem (Vibeke)</p> <p>Skrive en standardmail og sende til de som er instruktør og ikke medlem (Therese)</p> <p>Utsette oppdrag om webmasteroppdrag – ha dette som sak på neste styremøte.</p> <p>Bestilling av hotellrom til NM. Bestille 6 rom – Therese har rom fra før. (Elin)</p>		<p>19.03</p> <p>24.03</p>	
--	---	--	---------------------------	--

Neste styremøte: 18.04, kl. 20:00



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. 5/2023

Dato: 27.03.23 Klokken: 20:00 – 21:00

Til stede: Benedicte Jonsebråten, Vibeke Pettersen, Elin Tengs, Tom Bremnes og Marita Thoresen, May-Linn Luu, Therese Alvestad

Forfall: Elin Tengs, Maylinn Luu

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
8/23	<p>Nye saker</p> <p>Oppdateringskurs for instruktører Beste løsningen er at NRL kjøper tjenester av Solveig [redacted] denne ene gangen og så oppretter Solveig en mulighet for webinar hvert halvår som instruktørene selv kan kjøpe seg inn på ved behov. I tillegg får styret en kode som varer en kort periode for å kunne gå inn og se på regelverket for oss i styret som ikke er instruktører, for deretter å kunne</p> <p>Pris: [redacted] for NRL. Todelt pris for deltakerne: De som ikke har kjøpt webinar betaler 1700kr, for de som allerede har webinar vil kurset koste 500 kr. Ved 50 påmeldte vil vi gå i null. Setter minimumsgrense på 20stk for at kurset skal avholdes.</p> <p>Styrets avgjørelse: Vi går for det skisserte opplegget. Enstemmig vedtatt.</p> <p>Vi har også fått tilbud om rabatt for NRL-medlemmer til Solveig sine kurs. Vi kan si til våre medlemmer at dersom de ønsker å kjøpe disse kursene kan de få en rabattkode hos oss.</p>	<p>Vibeke lager annonse, snakker med Solveig og sikrer avtalen.</p> <p>Vi avgjør oss imellom på FB hvem som sender e-post med annonsen til instruktøren e. Fordeler et visst antall instruktører oss imellom og sender e-post til disse.</p>		
9/23	<p>Dommerutdanning Blitt purret på bl.a fra Roger.</p> <p>Minimum 12 deltakere mht. støtte.</p>			

	<p>NRL påtar seg å søke natur og miljø når den tid kommer, men må da ha informasjon av deltakerne via dem.</p> <p>Benedicte videresender mailen til fellesmailen og Therese hjelper til med å utforme et svar til dem.</p> <p>Therese har sendt mail til Kristin Myhre i NKK og forespurt informasjon om fremgangsmåte mht. søkna til NKK om støtte.</p> <p>Saken tas opp på nytt neste styremøte.</p>				
10/23	<p>Webmaster</p> <p>Benedicte har en kandidat til å ordne opp i hjemmesiden vår. Bl.a slette en liste med dommere og instruktører slik at dette ikke ligger dobbelt, og gjøre den mer brukervennlig for både tlf. og PC.</p> <p>Undersøke om vi følger lovverket mht. cookies.</p> <p>Viktig at webmaster også skriver under taushetsplikt.</p> <p>Viktig at webmaster får arbeidsoppgaver å gå etter mhp. hva de skal gjøre. Også viktig at det holdes backup av nåværende hjemmeside slik at ingen viktig informasjon går tapt.</p>	<p>Vi lager en tråd på styresiden hvor vi kan komme med forslag til oppgaver til webmaster.</p> <p>Benedicte sender deretter e-post til kandidaten.</p>			
11/23	<p>Devent påmeldingssystem</p> <p>Benedicte har snakket med dem som driver Devent og synes det virker interessant. Foreslått at vi kunne ha et møte med Devent i slutten av april. Ønskelig at vi sender inn til NKK hva vi er misfornøyde med i systemet slik det er nå (påmeldinger, startlister, osv.). Dette skal sendes i et linket skjema til IT-avdelingen i NKK.</p> <p>Devent er et vanskelig system å finne ut av resultater på iflg. noen. Andre mener det er lett å ferdigmelde og kjøre ut lister og er for det grunnet lett ferdigmelde. Mer føring nå i det nye regelverket. Lettere å unngå overtegning og loddrekning på stevner med deltakerbegrensning? Legge inn ting til tilgjengelighetstesten? Lettere å endre på hvilken gruppe av hunder som skal starte først (store, medium, etc.)? Hvordan snakker</p>				

	<p>Devent-systemet med NKK sitt system når raseklubber skal regne ut årets hund, og når man skal søke titler? Hva blir dette å koste oss ved påmeldinger – må vi da betale en avgift til NKK og en til Devent? Største bekymringen er om vi tar fra NKK noen inntekter da vi er den sporten som har flest prøver i løpet av et år, noe som vil gi betydelig utslag for dem. I agility har Devent-avgiften kommet i tillegg til aktivitetsavgiften.</p> <p>Saken utsettes til slutten av april og tas opp igjen da. Da kan vi eventuelt ha et møte med dem for å undersøke dette.</p>				
12/23	<p>Eventuelt</p> <p>Det er innkommet mail hvor styret bes om å lage en innstilling mhp. dispensasjon fra regelverket. Da vi i styret ikke lengre har den samme kompetansen ønsker vi å diskutere muligheten for opprettelse av et KG rally med NKK som kan håndtere slike forespørsler.</p> <p>Vi avtaler å ta opp saken om KG neste møte. I forkant av dette tar Therese kontakt med Kristin Myhre i NKK per. tlf i løpet av denne uken og legger frem saken for dem.</p>				

Neste styremøte 18. april 20:00-21:00.



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB
Samspill - Glede - Holdninger



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB
Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. 6/2023

Dato: 11.04.23 Klokken: 21:00 – 22:00

Til stede: Benedicte Jonsebråten, Vibeke Pettersen, Elin Tengs, Tom Bremnes, Marita Thoresen, May-Linn Luu, Therese Alvestad

Forfall:

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
13/23	Styreleder Styreleder [redacted], har idag trukket seg fra vervet og med umiddelbar virkning. Styret må derfor omkonstitueres. Vibeke Pettersen sier seg villig til å stille til valg som leder frem til neste årsmøte Vi må undersøke med Hilde Engeland hvorvidt vi kan omkonstituere oss selv eller om vi må avholde nytt årsmøte med personvalg på ny styreleder.			
14/23	HP-kobbel Styret har mottatt e-post fra et medlem som har bestilt HP-kobbel og ikke mottatt dette. Benedicte har ikke flere kobler liggende. Styret må derfor bestille et nytt kobbel og ber dem sende dette direkte til medlemmet, samt fakturaen til NRL.	Elin Tengs		
15/23	NKK-sak angående disp-søknad Therese sender disp-søknaden videre til Hilde Nysether i dommerutvalget og ber dem behandle saken snarest. Videre henstilles NKK til å sende videre disp.søknader direkte til DU.	Therese		
16/23	Mailer til instruktørene vedr. regelverkskurs Marita undersøker om det går an å huke av instruktører i arra for å få generert en adresseliste. Dersom det ikke fungerer må instruktørene fordeles slik at dette blir sendt ut snarest.	Marita / Alle		

17/23	Hall-leie til dommerutdanning Benedicte har fått tilbud fra Hadeland Hundeklubb ang. Halleie til dommerutdanning. De ville ha 15 000 for tre dager. Tom undersøker med Eidsvoll hundeklubb om det er mulig å leie denne for en lavere pris. Det må også undersøkes med Roger.	Tom			
18/23	Eventuelt Angående KG. Therese sender e-post til Katharina Fridell angående prosessen for opprettelse av KG.	Therese			

Neste styremøte 12. april 21:00-22:00.



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glede - Holdninger



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. 6/2023

Dato: 12.04.23 Klokken: 21:00 – 22:00

Til stede:

Forfall:

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
19/23	Styresammensetning etter leders fratreden. Informasjon fra Vibeke			
20/23	KG VS Arbeidsutvalg Informasjon fra Vibeke			
21/23	Taushetserklæringen			
22/23	Leie av Hall til dommerutdanning. Informasjon fra Tom			
23/23	Eventuelt			

Neste styremøte 12. april 21:00-22:00.



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB
Samspill - Glede - Holdninger



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB
Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. 8/2023

Dato: 18.04.23 Klokken: 21:00 – 22:00

Til stede: Vibeke Pettersen, Elin Tengs, Tom Bremnes, Marita Thoresen, Therese Alvestad, Roger Fredriksen (under behandling av sak 26).

Forfall:

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
26/23	<p>Dommerutdanning Roger orienterer om at kursholdergruppa er godt igang med å lage innhold og kursmateriell. De har laget en kostnadsoversikt (budsjett uten inntektsoverslag) på totalt [REDACTED]. De ønsker styrets OK på dette før de går videre i arbeidet med å fastslå kursdatoer og lokasjoner. Styret godkjenner enstemmig.</p> <p>På spm. Om hvorfor det er planlagt en helg på vestlandet fremfor alle helger på østlandet, svares det at det forventes en del søkere fra vest og at det er ønske om å utjevne reisekostnader for kurselevne. De har ikke fått prisoverslag for lokale i vest, noe som kan påvirke endelig budsjett.</p> <p>Roger uttrykker ønske om at NRL kjører dommerutdanningen over to budsjettår, uten nærmere begrunnelse på dette.</p> <p>De anbefaler at vi kjører opplegget over to budsjettår. Opplegget er satt til å gå over 3 helger, totalt ca 43 timer (16 + 16 + 10).</p> <p>Vi enes om å gå ut offentlig med informasjon om dommerutdanning så snart dato og sted for kurshelgene er endelig avgjort. Dette vil gjøres i møte mellom kursholderne i løpet av en ukes tid.</p>			

	<p>Mhp. utvelgelse av kandidater vil kursholderne vektlegge egnethet mest, dernest å fordele kandidater jevnt mhp. regioner. Søknader sendes NRL, utvelgelsen gjøres av kursholderne sammen med representant fra styret.</p> <p>Det gjøres et anslag muntlig over mulige inntekter. Totalt vil kursene vare ca. 43 timer fordelt på tre helger (16, 16, 10). Dette vil kunne utløse [redacted] i støtte fra Studieforbundet. Dersom vi setter kursavgiften til [redacted] for deltakerne trenger vi ca. [redacted] i støtte fra NKK for å gå [redacted] gitt at det blir 15 deltakere som planlagt.</p> <p>Ifbm. forrige dommerutdanning mottok NRL [redacted] i støtte fra NKK. Det nevnes at NKK dekket hotellutgifter med denne potten. De var 15 deltakere den gangen, og kurshonoraret var muligens [redacted] kr (dette må sjekkes).</p> <p>Vi bør snarest e-post til NKK for å forhøre oss om søknadsprosessen for å søke støtte derfra. Vibeke forhører seg med Dagny i den hensikt. Vi vet at frist for å søke støtte hos NKK er 1. juni, men vi må</p> <p>avklare om det er 1.juni året i forveien.</p>				
27/23	<p>Godkjenning av styreprotokoller Enstemmig godkjent.</p>				
28/23	<p>Organisasjonskurs Utgår, fordi dette er utsatt fra NKK frem til høsten grunnet at flere klubber ønsker å avholde sine årsmøter først. Organisasjonskurset vil foregå på Teams.</p>				
29/23	<p>Samarbeid med dommerutvalget Hilde har orientert om at vi bare kunne sende saker til DU så skal de være behjelpelig, sendes til dommerutvalgsmailen.</p>				
30/23	<p>Sak unntatt offentlighet</p>				
31/23	<p>NRLs lover</p>				

	Alle styremedlemmer bekrefter å ha lest gjennom NRLs lover/vedtekter. Vi enes om å lese disse jevnlig i forkant av lover når det er relevant. Vi drifter klubben etter to ting; lovverket og budsjettet.				
32/23	Sak unntatt offentlighet				
33/23	Ny instruktør, Kristine Sverdrup, Averøy Enstemmig godkjent. Legges ut på FB av Elin.				
34/23	Signering av dokumenter Therese undersøker om det finnes en måte å signere dokumenter elektronisk på som ikke koster skjorten, tar denne diskusjonen videre i styrets Facebook-gruppe.				
35/23	Mail til instruktører Marita forsøker å få inn mailadressene til instruktørene i et excel-ark for å få sendt ut mailen med informasjon om dommerkurs. Det er 2 instruktører som ikke har betalt medlemsskap i NRL (Tove Holone og Ane Andersen, begge fra Viken). Disse fjernes. Ved neste årsskifte bør det informeres på FB-side og hjemmeside om at instruktørlisten vil sjekkes opp mot medlemslisten og at godkjente instruktører uten betalt medlemsskap vil fjernes fra listen etter NKK's hovedforfall. Videre at listen sjekkes jevnlig gjennom året.				

Neste ordinære styremøte: 23. mai kl 21:00. Ekstraordinært møte settes opp ved behov.



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



Foreløpig saksliste til styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams, Link sendes.

Dato: 27.06.23 Klokken: 20:00 – 22:00

**Til stede: Vibeke Pettersen, Marita Thoresen, Tom Bremnes
Hilde A.N var inne den første tiden for å snakke om NM**

Forfall: Elin Tengs, Therese M. Alvestad

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
34/23	<p>NM Finaleroseetter og Norskvinnerrosett klasse</p> <p>1-2-3, i alle klasser., Vibeke bestiller og sender til Tom.</p> <p>Premieutdeling fortløpende, og kåring av norskvinner er også fortløpende.</p> <p>Vibeke lager et regneark for å finne Norskvinner.</p> <p>Må ha mailliste til de som kvalifiserer seg.</p> <p>Kritikkskjema til søndag. Hilde og de lager de selv.</p> <p>Dommergave fra DHK. [REDACTED]</p> <p>NRL kjøper inn mat til dommere og styret på søndag.</p> <p>Streaming kontroll på</p> <p>T-skjorter, 5 til styret, 3 til dommer. Finalist, og deltaker. Hvit t-skjorter. Deles ut i hallen.</p>	<p>Vibeke</p> <p>Vibeke</p> <p>Tom</p>		

	White dog; Er en prøvehund som ikke har kvalifisert seg, men som briefet og tester banen før selve konkurransen begynner.				
35/23	Godkjenne instruktører: Siv Jorun Hjellbrekke Heidi Rimmen Vigdis Klungland, Farsund Maria Aamelfot, Oslo	Godkjent av styret.			
36/23	Utøverveileder, Mail fra Barbara, Birgit, Ghita og Roger; fjernes fra hjemmesiden Tom holder kontakt med Hilde og Yvonne oppretter en fane som heter «Dommerene informere» på hjemmesiden hvor informasjon fra legges ut.	Tom			
37/23	Informasjon ut om øvelse 320	Tom sender Yvonne.			
38/23	Styrets representant til NoM Tom Bremnes				
39/23	Sak fra Ghita. Neste dommerseminar? Sak flyttes til neste møte.				
40/23	Antall faste plasser ved forhåndskval. Mail fra medlem. Som en prøve så velger vi å beholde fordelingen av faste plasser slik den er i dag, og eventuelt evaluere denne til neste år.				
41/23	Dommergaver NM Marita har ansvar.	Marita			
42/23	Konto til Troppen. Overtas av Ghita	Elin og Ghita.			
43/23	Tskjorter, Vibeke lager bestilling via deltaker.no Pris på t-skjorte 250kr. https://www.deltager.no/register/Finaletskjorter_1687898769				

Neste styremøte søndag 02.07.23 kl. 20:00



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB
Samspill - Glede - Holdninger



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB
Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. /2023

Dato: 21.08.23 Klokken: 20:00 – 21:00

Til stede: Vibeke Pettersen, Elin Tengs, Tom Bremnes, Marita Thoresen, Therese Alvestad

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
44/23	Stevne til inntekt for NoM Stevne på Stovner med Roger som dommer. Vi sier ja til å forhåndsbetale rosettene, og så dekkes dette inn igjen av inntektene til stevnet. Anneli får innloggingsinfo og kan søke stevnet selv.	X		
45/23	Utvide frist for dommersøknadsperioden? Dommerinstruktørene foreslår å utvide fristen til 07.09. Vi etterkommer dette. Therese skriver info-innlegg på Facebook, Yvonne poster det på.	Therese		
46/23	Gjennomgang av NRL-mail for div. forespørsler Tom har svart på en del mailer i det siste. 1) Mail vedr. NM 2024 og lokasjon 2) Vedr. søkerlisten til dommerutdanning 3) Vedr. deltakelse i utvelgelse til dommerutdanning (NRL representeres av 3 styremedlemmer, Elin, Vibeke og Tom, kun for å observere at prosessen gjøres rettferdig overfor søkerne, ikke for å delta i selve utvelgelsesprosessen) 4) Vedr. klubb med deltakerbegrensning	X		
47/23	Oslo dog show 2024	X		

	Skal vi søke plass der og kjøre stevne der til inntekt for NRL? Leie utstyr som vi har tilgjengelig? Vi overfører saken til styret 2024 som må ta en avgjørelse på dette snarest mulig etter at de har konstituert seg.				
--	--	--	--	--	--

Neste ordinære styremøte mandag 18.09 21:00-22:00

Foreløpige saker til neste styremøte: Søknader til landslagsledelse



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB
Samspill - Glede - Holdninger



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB
Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. 6/2023

Dato: 21.08.23 Klokken: 20:00 – 21:00

Til stede: Vibeke Pettersen, Elin Tengs, Tom Bremnes, Marita Thoresen, Therese Alvestad

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
487/23	Disp.søknad Videresendt dommerutvalg	Vibeke		X
497/23	Oppdatering av NM-instruks Må være ferdig utarbeidet idet NM tildeles. «Arrangørklubb er ansvarlig for å fremskaffe alt nødvendig personell for gjennomføringen» Premieutdeling: Ønske om at premieutdeling skal av klasse 1, 2 og 3 (kåring av norsk vinner), skal ha en felles premieutdeling. Arrangørklubb skal også ordne transport til representanter fra NRL som er tilreisende uten bil. Ta bort punktet om at NRL beskaffer mat til dommere på NM-finalen. Arrangørklubb skal også stå for mat til NRLs representanter. Arrangørklubb SKAL ta bilde av NM-vinnerne + pallen og sende NRL digitalt i etterkant av stevnet. Disse bildene skal fritt kunne brukes av NRL ifbm. gratulasjoner av vinnerne. Arrangøren ordner NM-logo i EN farge. Denne skal ikke benyttes til å trykke opp NM-effekter for salg. Nytt avsnitt: Dersom klubben velger å benytte seg av en white-dog skal denne gå	Therese		

	før briefing, slik at dommerne har mulighet til å justere banen hvis nødvendig.				
50/23	Utlysning trener og leder landslag Hovedtrener må utlyses. Baserer oss på utlysningsteksten som ble postet i 2021, oppdaterer med nye datoer + renskriving. Søknadsfrist 15.09. Yvonne legger på hjemmesiden. Søknadsfrist talenttroppdeltakelse 01.12	Therese			
51/23	Dommerutdanning Ny purremail sendes NKK.	Therese			X
52/23	NM 2024 Få ut en utlysningstekst til vestlandet på dette. Tidligere søknadsfrist for å avholde NM har vært 01.10. Vibeke grovskriver, Therese renskriver og legger ut. Interesserte klubber kan be om å få tilsendt instruks før de sender ut søknad.	Therese		Snarest	
55/23	Instruktørutdanning Orienterer dommerne om endring i instruktørutdanningens krav – skyggedømming klasse 1 godkjennes, ettersom rekrutt ikke lenger eksisterer.	Vibeke		Snarest	

Neste styremøte søndag 27.08 20:00-21:00, først og fremst for gjennomgang av NRL-mailen ang. Forespørsler på div. Samt. Oslo Dog Show 2024 (skal planlegges stevne der).



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glede - Holdninger



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. /2023

Dato: 09.10.23 Klokken: 20:30 – 21:00

Til stede: Vibeke Pettersen, Tom Bremnes, Marita Thoresen, Therese Gjest: Solveig Zetterstrøm

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
547/23	<p>Solveig Informere om møte med NKK ang implementering av FCI.</p> <ul style="list-style-type: none">• 3.10, Møte med NKK• 09.10 møte med NRL• Rallynorge ønskes med på å bestemme på hva som skal skje framover med hvordan FCI skal implementeres .• Det lages et høringsutkast på hvordan man kan iverksettes FCI i Norge• Det settes ned en arbeidsgruppe som skal jobbe med dette.• Arbeidsgruppa utarbeider to alternativer som skal ut på høring.• Det ligger noen føringer bak som må tas hensyn til, deriblant må FCI være forenelig med NKK's systemer.• Nytt møte med NKK i uke 3,• Høringsen sendes ut i mars• Høringsfrist slutten av Juni			

	<ul style="list-style-type: none"> • Ferdig løsning i august • SHK gjør vedtak i september. • Hvor mange skal det være i en komite, kompetansen på de som skal være med i gruppa. • Gruppa bør være tverrfaglig, og bestå av max 4 stk. <p>Solveig setter sammen gruppen.</p>				
55/23	<p>Solveig er inne og informerer og utdanningen til Nordisk dommer.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Finland har hatt en regel om at man må ha dømt aktivt i to år for å kunne dømme mesterskap. (FCI) • Det jobbes med et utdanningsprogram som skal være felles for alle FCI-dommere. • Solveig Zetterstrøm er den som har ansvar for å utdanne FCI dommere. • Dommerutdanninga kan vurderes tatt interaktivt. • Oppstart Mai 2024. • Dommerutdanningen går på webinar. • Dommerne må lage baner, og dømme dem og evaluere disse før uttaket. • Styret gir Solveig Fullmakt til å jobbe videre med utdanningensforløpet. 				
56/23	<p>Landslagsleder 1 og Landslagsleder 2 Anneli Kilen Kjeserud og Sidsel Færden søker, og innstilles som LL 1 og LL 2.</p>				

	Søknadene til talenttroppen overføres fortløpende.				
57/23	NM-2024, Therese lager nytt innlegg hvor vi åpner for hele landet å søke.				
	RS-2023, 18.-19. november. Vibeke Tar med fullmakt dersom hun drar med NKK. Om ikke, så sender vi en person.				

Neste ordinære styremøte mandag 18.09 21:00-22:00

Foreløpige saker til neste styremøte: Søknader til landslagsledelse



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams, 13.11.23

Dato: 13.11.2023 Klokken: 21:00

Til stede:

Forfall:

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
58/23	<p>Sted/helg/Søknader NM 2024</p> <p>2. helgen i august</p> <p>Dalane hundeklubb i Egersund.</p> <p>Tom informerer dem og ber dem opprette en arbeidsgruppe som styret kan ha kontakt med. Vi bør møte dem innen 14 dager for å sikre at de har lest instruksen og at det kan offentliggjøres. Vibeke, Tom og Elin deltar på dette møtet.</p> <p>Elin booker 5 rom på Bryne. Påregnes leiebil til styret. Styremedlemmer som reiser må kunne være til mandag.</p> <p>Vi må også begynne å finne dommere.</p>			
59/23	<p>Sak unntatt offentlighet</p>			
60/23	Representantskapsmøte 2023, fullmakt – fullmakten sendes med NKK			
61/23	Regelverksoppdatering rekruttklasse Informasjon og regelverk lagt ut.			
62/23	Disp.søknad fra Østfold hundeklubb, ønsker permanent disp for en bane som avviker			

	0,5m i bredden ift. krav om banemål i regelverk. Vedtak: NKK avslo denne, dommergruppa kom med uttalelse.				
64/23	Regionmesterskap 2024 Må legges ut informasjon om dette. Therese lager annonse på dette og legger ut på NRLs Facebook-side.				
64/23	Skriveunderlag i gave til dommerelever Kan bestilles fra Sverige, kostnad mellom 200-300kr per stk. Elin bestiller 11stk (vi har 4 stk tilbake), disse kan sendes direkte til Hilde.				
65/23	Innbetalinger dommerutdanning – Elin må gå gjennom disse.				
66/23	Interessekonflikt dommerelever Vi registrerer at dette er kommet inn og saken er oversendt NKK. Videre sender foreløpig svar fra NKK til Hilde på nytt.				
67/23	Medlemskontingent må meldes inn til NKK, Vibeke ordner dette.				
68/23	Årsmøte 2024 Arrangerer på Lillestrøm. Dato: Lørdag 9. mars 2024. Datoen kan annonseres, kommer tilbake til sted og tid senere. Må lages til et budsjett over hva det ligger an til mtp. kostnader for styret å reise nedover.				
69/23	FCI dommerseminar, NKK bør dekke reise og opphold for FCI-representanten fra Norge. Therese sender mail til Catharina Fridell vedr. dette.				
70/23	Kluss med faktura til Agria da denne har gått i Agrias spam-filter. Sender ny til hovedmailen slik at Tom kan videresende denne til Anneli.				

Neste styremøte 11.12.2023 kl 20:30

Saker: Oslo Dog Show 2024



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glede - Holdninger



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams, 18.09.23

Dato: 11.12.2023 Klokken: 20:30

Til stede: Therese Alvestad, Vibeke Pettersen, Marita Thoresen, Tom Bremnes

Forfall: Elin Tengs

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
71/23	Nye saker Oslo Dog Show 2024 Janne Gregersen som har med dette å gjøre. Kanskje vært en ide å kjørt et stevne basert på nordisk regelverk. Vedtak: Utsettes til etter årsmøte 2024.			
72/23	Hederspremie 2023 søknadsskjema Ligger et skjema på hjemmesiden som er fra 2022, Vibeke har redigert denne til 2023. Trenger å få endret denne og sette en søknadsfrist. Ny søknadsfrist: 15.januar. Honorar økes fra 370 til 400kr. Må bestilles rosetter og kobler. Kobler bestilles fra Kifani så snart vi vet antall.			
73/23	Honorar Roger/Yvonne/Ghita/Hilde Deler honorarene til dommer-kurslederne i 2, slik at de får en sum før jul og resten etter jul. Vibeke gir Elin beskjed.			
74/23	E-post-adressen lagleder@rallylydighet.com Anette Buind Nordby ga oss denne tilbake for arkivering. E-posten er administrator for landslagets hjemmesider samt. Instagramkonto. Therese ordner tofaktor-innlogging over til sitt telefonnr, og setter fellesmailen som gjenopprettingsadresse			

75/23	<p>Flytte årsmøtedato fra 9. til 16. mars dersom mulig. Avgjør dette i chat etter møtet. Må annonsere dato 8 uker i forveien.</p> <p>Tom undersøker mhp. lokale. Vibeke søker om støtte fra natur- og miljø.</p>				
76/23	<p>Starter m. Møter med NM-arrangør etter jul.</p>				

Neste styremøte 15.01.2024, 20:00